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RAIT DE SAN LINERT – Photo Exhibition

 2. Mai 2023
 By Karin
 In Blog	             No Comments

RAIT DE SAN LINERT - Tradiziun y cultura ladina This is what the photo exhibition of this year is about: Horse ride of San Leonardo - The roots of this special tradition! The Church of San Leonardo is dedicated to the two saints, Saint Leonard and Saint James. Its current appearance, apart from the Romanesque [...]Read More



												


RAIT DE SAN LINERT – Fotoausstellung

 2. Mai 2023
 By Karin
 In Blog	             No Comments

RAIT DE SAN LINERT - Tradiziun y cultura ladina Um was es geht bei der diesjährigen Fotoausstellung: Leonhardiritt - Die Wurzeln dieser einmaligen Tradition! Die Pfarrkirche von St. Leonhard in Abtei ist den Heiligen Leonhard und Jakob gewidmet. Die Kirche weist einen barocken Stil auf, während der Turm romanische Züge besitzt. Die inneren Malereien sind [...]Read More



												


RAIT DE SAN LINERT – Esposizione foto

 2. Mai 2023
 By Karin
 In Blog	             No Comments

RAIT DE SAN LINERT - Tradiziun y cultura ladina Ecco di cosa tratterà la nostra esposizione foto di quest'estate: Cavalcata di San Leonardo - Da dove nasce questa speciale tradizione? La Chiesa di San Leonardo è dedicata a due santi, San Leonardo e San Giacomo. Il suo aspetto attuale, a parte il campanile romanico, è [...]Read More



												


Photo exhibition

 4. Mai 2022
 By Karin
 In Blog	             No Comments

LES VILES An architectural heritage, which has lasted for many centuries and stands proudly for ladin culture and tradition. Have you noticed, that in our whole valley you can find little groups of houses located all throughout the territory? We call them “les viles”. This small rural settlements have a maximum of ten houses and [...]Read More



												


Esposizione foto

 4. Mai 2022
 By Karin
 In Blog	             No Comments

LES VILES Un patrimonio architettonico conservato nei secoli, a testimonianza della cultura e tradizione ladina. Vi siete mai chiesti perché in tutta la Val Badia ci sono dei gruppetti di case distribuiti in tutto il territorio? Si chiamano “les viles”, ovvero dei tipici insediamenti rurali formati da massimo dieci case e da dieci fienili. Alcuni [...]Read More



												


Fotoausstellung

 4. Mai 2022
 By Karin
 In Blog	             No Comments

LES VILES Architektonische Schätze, die sich als Zeugnis ladinischer Kultur und Tradition durch die Zeit erhalten haben. Ist Ihnen schon aufgefallen, dass hier in unserem Tal viele Häuser in Gruppen und auf das ganze Gebiet aufgeteilt sind? In der ladinischen Sprache nennt man diese „viles“. Es handelt sich hierbei um kleine ländliche Siedlungen, die maximal [...]Read More



												




 20. Oktober 2021
 By Karin
 In Blog	             No Comments

Fall in La Crusc The Armentara meadows have been tinged with a bright orange that makes the beauty and uniqueness of the autumn shine even more. We are now in the middle of the fall and with winter approaching, the re-opening date of the skilifts is not far away anymore. It won’t take much longer [...]Read More



												


Altonn a La Crusc

 11. Oktober 2021
 By Karin
 In Blog	             No Comments

Autunno a La Crusc I prati dell’Armentara si sono tinti di un arancione acceso che fa risplendere la bellezza e unicità dell’autunno che stiamo attraversando. Ormai siamo in pieno autunno e con l’inverno che si sta avvicinando manca sempre meno tempo alla riapertura degli impianti. Da qui a poco troveremo le prime nevicate anche a [...]Read More



												


Altonn a La Crusc

 11. Oktober 2021
 By Karin
 In Blog	             No Comments

Herbst auf La Crusc Die Armentara-Wiesen sind in ein leuchtendes Orange getaucht, das die Schönheit und Einzigartigkeit des Herbstes erstrahlen lässt. Wir befinden uns jetzt mitten im Herbst.  Der Winter naht und die Wiedereröffnung der Schilifte ist auch nicht mehr weit entfernt. Die ersten Schneefälle werden auch bald kommen und die Landschaft um uns herum [...]Read More



												


Lauré tla natöra

 22. Juli 2021
 By Karin
 In Allgemein, Blog	             No Comments

WORK IN THE MIDDLE OF NATURE In La Crusc / Santa Croce, this summer you can take your PC or tablet with you and, surrounded by a breathtaking view, at the feet of the imposing Sas dla Crusc mountain, you will have the opportunity to work remotely. In addition to enjoying the excellent mountain air, [...]Read More
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